

**Protokoll til styremøte i Bremnes Idrettslag**

Møtenummer: 11/2023

Dato: 02.11.2023

Kl: 19:00

Stad: Bestaståvo

Innkalla: Vivian Kvarven, Tine Pernille Olsen, Monica Urang, Tone Legøy Nordtun, Kristina Nesse, Kjell Arne Ådnanes, Tore Natterøy, Ronnie Kallevåg, Rune Aarskog, Lennart Anddal (vara), Turid Birgitte Aga (vara), Torbjørn Agdestein (ADM)

Gjester: Kjell Sortland(Sak 73)

Ikkje Møtt: Tine Pernille Olsen, Monica Urang, Turid Birgitte Aga

Saksliste:

Saksnr.	Sak	Type	Ansvarleg	Tid satt av
73/23	Oppdatering frå SIA Søknad om tippemidlar sendt inn. LED lys på Scale-banen: 3 tilbud mottatt. Planlegges å skifte ut lys før nyttår. SIA kjem med forslag på å sette ned ei arbeidsgruppe som jobber med å velge dekke til fotballbane og løpebane. Bør vurdere ei eiga arbeidsgruppe for prosjekt "oppgradering av tribune"	O	Kjell	10 min
74/23	Godkjenning av innkalling/forrige referat (protokoll). Innkallinga og protokoll godkjent og protokoll legges ut på heimesida.	V	Vivian	3 min
75/23	Økonomi Økonomi gjennomgått for dei forskjellige avdelingane.	O	Monica	15 min
76/23	Kort oppdatering frå avdelingane: Turn: Kontrakt med 2 ungdomstrenarar. Turnframsyning 26. november. Fulle treningsgrupper. Ønsker betre forklaring for innmelding i gruppene på heimesida vår. ADM ser på saken. Friidrett: Har starta med innetreningar. Mellomgruppe starta i haust, men pga manko på trenar reduseres treningar frå 2 til 1 i veka. Litt auke på den yngste gruppa. Noko innkjøp no i vinter. Fotball: Evalueringsprosess starta for seniorlaga. Planlegging av 2024 for alle lag i gang. Møte med Krets 20 november. Fotball arrangerar Førjulsquiz 16. desember	O/V	Rune,Ronnie,Tore	10 min



FOTBALL - TURN - HANDBALL OG FRIIDRETT

Bremnes Idrettslag, Idrettsveien 87, 5430 Bremnes - Tlf 53421666 - Epost: bil@bremnesil.no

77/23	Styrehonorar Forslag om gratis tilgang til styrkerommet for medlemmar i alle styrer (HS og understyrer) Forslag Vedtatt.	V	Vivian	10 min
78/23	Saker/info frå administrasjonen - Romjulsdans Forslag om at Hovedstyret stiller som vakter/bar med unntak av de som skal på festen. Forslag Vedtatt. - Rotlaus G13 har tatt på seg ansvaret å stille med trivselsvakter/garderobevakter - Julelotteri Julelotteriet er i gang og her kjører me likt som i fjor. HS er innstilt på å være med å selje lodd utanfor Rema i desember. I full gang med resignering av sponsorkontrakter. Mitt varsel er oppe å går. Blir offentliggjort på heimesida ila kor tid.	O	ADM	10 min
79/23	Eventuelt - Fordelingsnøkkel (Tore) Diskutert. Lander på at den står slik som den gjer pdd. - Kick Off 2024 Ønsker å gjennomføre Kick Off som i år til neste år. ADM kommer med forslag på dato til neste hovedstyremøte. Idrettsrådet arrangerar idrettsgalla til våren.	O/V	Alle	30 min

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.

Vivian Kvarven
Leiar hovudstyret